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UPDATE XLIV -  20210702
 
Geachte raads(commissie)leden,
 
Stap vier van het openingsplan is gezet. Bijna alles kan weer. We zijn zo goed als terug naar 
‘normaal'. Ook in Zwijndrecht.
 
Cijfers
Vorige week 25 besmettingsgevallen in Zwijndrecht, deze week 13. Een stijging, gelukkig snel weer 
een daling. Ook regionaal is er een daling van het aantal positief geteste personen. De trend is nog 
steeds omlaag. Dat is goed. 
 
Tot nu toe zijn er zo'n 313 Covid19-patiënten uit Zwijndrecht opgenomen (geweest) in het 
ziekenhuis; in de afgelopen twee weken zijn daar geen patiënten bijgekomen. De druk op de 
ziekenhuiszorg is verder afgenomen. Het risiconiveau voor onze regio is volgens de officiële cijfers 
van gisteren (donderdag) gedaald van ‘zeer ernstig’ naar 'ernstig'. Het volgende niveau ‘zorgelijk’ 
hangt op het aantal ziekenhuis opnames dat in de regio Zuid-Holland Zuid minder snel gedaald is dan 
in een groot deel van Nederland. De actualiteit heeft ons inmiddels ingehaald. Ook ZHZ staat op 
‘zorgelijk’. Dat klinkt nog steeds niet zo positief, maar in de reeks zeer ernstig-ernstig-zorgelijk-
waakzaam toch een stuk beter dan voorheen. Met recht, want we bevinden ons in een hele gunstige, 
relatief rustige, periode van de crisis.
 
Vaccinaties
16 miljoen vaccinaties! Landelijk zijn er in de afgelopen twee weken ruim 2,7 miljoen prikken gezet. 
Goed nieuws. Zo is er meer goed nieuws te melden. Jongeren van 12 jaar tot en met 17 jaar kunnen, 
als zij dit willen, ook gevaccineerd worden. Sinds woensdag kunnen jongeren geboren in 2004 een 
afspraak maken voor een prik.

Waar ik trots op ben, is de pilot van de GGD Zuid-Holland Zuid in onze gemeente. Prikken dicht bij 
huis. Afgelopen woensdag is in de wijk Noord, naast het wijkcentrum Xiejezo, een mobiele 
vaccinatie-unit geplaatst. Woensdag zijn de eerste prikken gezet. Inwoners kregen er informatie over 
het vaccin. De GGD was en is aanwezig met meertalige voorlichters, medisch en administratief 
personeel. Een prachtig initiatief dat in korte tijd van de grond is gekomen door een uitstekende 
samenwerking tussen de GGD, de gemeente, de Buurtaanpak, Diverz en kerkelijke organisaties in de 
buurt. Vaccineren zonder afspraak. Prikken in je eigen wijk. Laagdrempelig, voor iedereen die dat 
wil. Omdat we zien dat sommige mensen vanwege een taalbarrière of anderszins moeite hebben om 
de informatie over het vaccineren tot zich te nemen of te begrijpen. Of omdat praktische bezwaren 
zoals gebrekkig/kostbaar vervoer naar een reguliere vaccinatielocatie mensen letterlijk in de weg 
zitten om zich te laten vaccineren.
 
Op aandringen van de gemeente is Zwijndrecht gekozen voor deze pilot. Door de goede contacten 
met de GGD en de aanpak-mentaliteit van onze gemeentelijke organisatie is de pilot daadwerkelijk 
tot stand gekomen. En met succes. De aantallen vaccinaties in de mobiele unit overstijgen de 
verwachting. Het initiatief krijgt binnenkort een vervolg in Kort-Ambacht. Chapeau voor 
wethouder Ronald de Meij en de enthousiaste ambtenaren onder leiding van Arnold van Die. 

Als gemeente Zwijndrecht willen we er alles aan doen om de vaccinatiegraad zo hoog mogelijk te 
krijgen. Iedere prik telt in de bestrijding en definitieve beheersing van corona. Dat vindt overigens 
niet iedereen. Ik krijg wel eens brieven van mensen die zich stellig afvragen waarom ik mensen 
namens de gemeente toch kan oproepen om zich te laten vaccineren. Er is weliswaar een virus, maar 
dat kan toch niet zo veel kwaad? Weten we de effecten wel? Is het niet een wereldwijd experiment? 



Ik laat u hier graag weten dat ik deze persoonlijke meningen van inwoners met liefde respecteer. Hun 
mening/overtuiging maakt me nieuwsgierig. Tegelijkertijd bestrijd ik dat overheden met de 
beheersing van de corona pandemie een boze opzet zouden hebben. Ik nodig de brievenschrijvers uit 
voor een gesprek. Ze verdienen uitleg en toelichting, die ik het liefst persoonlijk aan hen geef.
 
Openingsplan 
Stap 4 is gezet. Op 26 juni ging Nederland zo goed als open. Enkele versoepelende maatregelen:
Alle publiek toegankelijke locaties open;
Meer mogelijk met coronatoegangsbewijzen;
 Thuisbezoekadvies vervallen, geen maximale groepsgrootte meer en wijziging in 

thuiswerkadvies;
 Mondkapjesplicht grotendeels vervallen;
 Horeca open, bijna alle beperkingen vervallen;
 Evenementen weer toegestaan;
 Sport: bijna alle beperkingen vervallen;
 Kunst en cultuur: bijna alle beperkingen vervallen;
 Recreatie: bijna alle beperkingen vervallen;
 Geen maximum bij huwelijken en uitvaarten.
 
Onze Veiligheidsregio is afgeschaald, zoals dat heet. GRIP 4 (een zeer ernstige crisissituatie) is sinds 
maart vorig jaar van toepassing geweest. Zestien maanden lang. Ongekend. Landelijk gelden de 
basisregels weliswaar nog steeds. Overal. In onze regio. In Zwijndrecht. In Heerjansdam. Afstand 
houden. Hand- en hoesthygiëne (wie had dat woord ooit bedacht?). Aanvullend zijn er bij bepaalde 
gelegenheden nog andere maatregelen van kracht. Denk aan regels voor publiek bij 
sportwedstrijden. Bij evenementen en in de horeca. Met een coronatoegangsbewijs is veel mogelijk 
en is 1,5 meter afstand houden niet nodig. Zonder coronatoegangsbewijs is een 
vaste zitplek verplicht. Ik. Verwijs graag naar bijgevoegd overzicht.
 
Ook met alle versoepelingen en vaccinaties blijft voorzichtigheid geboden. Mijn persoonlijke zorg zit 
bij nieuwe varianten van het virus. Wel of niet besmettelijker? Wel of niet met andere ziektebeelden 
tot gevolg? We weten het simpelweg niet. Let dus op! U kunt nog steeds corona krijgen en 
doorgeven, ook als u gevaccineerd bent.

Toch overheerst natuurlijk, ook bij mij, het gevoel van ‘opluchting’. Eindelijk minder druk op de zorg. 
Eindelijk minder besmettingen. Minder regels. Een normale zomer.
 
Activiteiten
Vergunningsaanvragen voor activiteiten blijven binnen komen. De afstemming met de organisatoren 
is goed. Veel mag weer. Daar zijn we blij mee. We attenderen de organisatoren nog steeds op de 
geldende maatregelen en vertrouwen op hun verantwoordelijkheid.
 
Ontheffingen
Daar waar mijn bevoegdheden liggen, zijn de maatregelen dusdanig versoepeld dat het verlenen van 
ontheffingen niet meer nodig is. 
 
Handhaving
De Zwijndrechtenaren en de Zwijndrechtse ondernemers gedragen zich nog steeds overwegend 
goed. Loyaal en solidair. Soms zijn er situaties, waarin het lijkt of de 1,5 meter-regel niet meer 
bestaat. In die voorkomende gevallen spreken onze handhavers mensen daar op aan. Handhavend 
optreden doen we alleen bij excessen.
 



Tot slot
De beperkingen omtrent corona laten we steeds meer achter ons. We gaan richting een zonnige en 
hopelijk gezonde zomer. Genieten geblazen. U als raads(commissie)leden ook. Dat is welverdiend. 
Dan is de fijne ervaring van onze fysieke raadsvergadering van afgelopen dinsdag gauw weer aan de 
orde van de dag. Zoals we het willen. Zoals het moet zijn.
 
Hartelijke groet,
 
Hein van der Loo
Burgemeester

Bijlage: Overzicht coronamaatregelen per 26 juni




